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Sammanträde torsdag 27 september 2018, kl. 18.00–18.55 

Plats: Medborgarkontoret, Älvsjö  

 

Ordförande              Stefan Johansson (S) 

Vice 

ordförande     

 

Johan Nilsson (M) 
  
Ledamöter 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Tjänstgörande 

ersättare 

 

Bo Sehlin (S) 

Güler Alici (S) 

Andreas Lind (S) 

Tommy Zakrisson (MP) 

Emelie Roxby-Schüsseleder (V) 

Torbjörn Erbe (M) 

Helena Stenbeck Nilsson (M) 

Hans Breismar (M) 

Anna Engelbert (L) 

Evy Kjellberg (C) 

 

 

Anne-Marie Grave (MP) för Viktor Morawski (MP), §§ 

1–20  

 
Ersättare Malin Hammarström (S) 

Gun Högbacke (S) 

Lena Hamelius (S) 

Jonas Santesson (V) 

Malin Ericson (Fi) 

Birgitta Stjärneback (M) 

Olle Andretzky (M) 

Sverker Sundmark (M) 

Inger Swahn (L) 

Lolita Lovén Johnsen (KD) 

 
Närvarande i 
tjänsten  

 

 

 

 

 

 

Anne-Marie Tingeborn, stadsdelsdirektör  

Erica Wangenheim, nämndsekreterare 

Lena Hedin, avdelningschef 

Göran Sjödin, avdelningschef 

Tuula Kipinoinen Ericsson, avdelningschef 

Elisabet Tullgren, avdelningschef 

Elisabeth Carlö, kommunikatör 

Lennart Westerlund, vaktmästare 

Viktor Viklund, vaktmästare 

Madeleine Peatt, verksamhetsutvecklare 

Kristina Ström, medicinskt ansvarig sjuksköterska 

 
 

Personalföre-

trädare 

Emma Stålkrantz, Kommunal 
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Dag för justering Utses att justera 
Omedelbar justering Stefan Johansson (S) och Johan Nilsson (M) 

 

 

 

 

 

 

 

……………………………...... 

Stefan Johansson (S) 

Ordförande 

……………………………………… 

Johan Nilsson (M) 

Vice ordförande 
 

 

 

 

 

 

 

 

……………………………….. 

Erica Wangenheim 

Sekreterare 

 

§§ 1–20 

Antal blad 28 (inklusive sekretess) 
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Öppen frågestund och information 

Ordförande Stefan Johansson (S) öppnar mötet. 

 

Sammanträdet ajourneras för frågestund för allmänheten. 

Medborgarna är välkomna att ställa frågor och diskutera med 

politikerna i stadsdelsnämnden. 

 

Sammanträdet fortsätter direkt efter frågestunden med information. 

 

Information 

Göran Sjödin, avdelningschef, informerade om 

förskoleundersökningen.   
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§ 1 
Val av justerare och dag för justering 

Vice ordförande Johan Nilsson (M) utses att tillsammans med 

ordförande Stefan Johansson (S) justera protokollet. 

 

Tid för justering: omedelbar justering. 
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§ 2 
Upprop 

Upprop förrättas och tjänstgöringslistan fastställs. Närvaron 

redovisas i protokollet. 

 

 

 

  



 

 

Ordförandes signatur Justerares signatur 

 

Älvsjö stadsdelsnämnd 

 

Sammanträdesprotokoll 

27 september 2018 

Sida 7 (27) 

 

 

§ 3 
Fastställande av föredragningslista 

Föredragningslistan fastställs.  
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§ 4 
Anmälan av föregående protokoll 

Det anmäls att protokoll daterat den 30 augusti 2018 justerades den 

3 september 2018. 
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§ 5 
Ny strand vid Långsjöbadet 

Anmälan av medborgarförslag 

Dnr 1.2.4.280-2018 

Beslut 

Stadsdelsnämnden överlämnar medborgarförslaget till förvaltningen 

för beredning. 

Ärendet 

Den 6 augusti 2018 kom ett medborgarförslag in till Älvsjö 

stadsdelsnämnd om att anlägga en ny strand vid den bortre delen av 

Långsjöbadet för att få spridning på badgästerna eller använda delen 

för besökare med hund.  

 

Stadsdelsförvaltningen har redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

daterat 13 augusti 2018. 

Beslutsgång 

Ordförande yrkar bifall till förvaltningens förslag till beslut. 
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§ 6 
Tertialrapport 2  

Dnr 1.2.1.203-2018 

Beslut 

1. Nämnden godkänner förslaget till tertialrapport 2 för 2018 

med helårsprognos och överlämnar den till 

kommunstyrelsen och stadens revisorer. 

2. Nämnden begär budgetjustering för minskade kapital-

kostnader med 0,9 mnkr inom parkinvesteringar. 

3. Nämnden begär budgetjustering för inventarier och 

maskiner med 0,3 mnkr. 

4. Nämnden anmäler omslutningsförändringar om 2,3 mnkr. 

5. Nämnden beslutar justera förskolepengen för 2018 från 

80 procent till 82 procent av förskoleschablonen. 

6. Nämnden beslutar att justera årsmålet för indikatorn "Andel 

av stadens förskolor som har genomfört alla åtgärder på nivå 

2 enligt kemikaliecentrums vägledning för kemikaliesmart 

förskola" från 50 procent till 70 procent. 

7. Nämnden godkänner komplettering i Plan för internkontroll 

enligt bilaga 6. 

8. Paragrafen justeras omedelbart. 

 

Ärendet 

Stadsdelsförvaltningen har redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

daterat 17 september 2018. 

Beslutsgång 

Ordförande yrkar bifall till förvaltningens förslag till beslut. 

 
Särskilt uttalande från (M), (L) och (C) med ersättaryttrande 

från (KD) 

Johan Nilsson med flera (M), Inger Swahn (L) och Evy Kjellberg 

(C), med ersättaryttrande från Lolita Lovén Johnsen (KD), anmälde 

ett särskilt uttalande.  

Vi från Alliansen konstaterar liksom tidigare att Älvsjö är en 

välskött stadsdel med en hög måluppfyllelse, vilket är 

glädjande. Vi vill dock lyfta vissa enskilda bitar ur 

tertialrapporten, som vi ser som bekymrande.  

 

Förskolan 

Det är glädjande att konstatera att Älvsjö har de nöjdaste föräldrarna 

i staden. Den grunden som förskolan vilar på har sen år tillbaka 

skapats genom god förvaltning och tydliga prioriteringar. Men vi 

vill även påtala en oro för en allt mer ansträngd situation för de 

anställda inom förskolan. Genom att utöka rätten till heltid för 
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syskon utan att tilldela de nödvändiga resurser som krävs, samtidigt 

som vi ser en ökad efterfrågan på förskoleplatser skaps ett ökat 

tryck på verksamheterna och riskerar i förlängningen att urholka 

den pedagogiska verksamheten och i det långa loppet riskera 

tryggheten för våra barn.  

 

Älvsjö centrum 

Otryggheten i och omkring Älvsjö centrum har ökat markant under 

den gångna mandatperioden. Det är glädjande att majoriteten nu 

äntligen har hörsammat problemen och fått tillstånd att ha 

ordningsvakter i Älvsjö, även om antalet vakter i staden inte räcker 

till utifrån det stora behov som finns. Älvsjö station är ett 

återkommande problem med både cykelstölder, otillgänglighet och 

hög otrygghet. Vi önskar därför ett större helhetsgrepp för hela 

området.  

 

Jämlika livschanser 

Vi anser att det är bra att förvaltningen ansökt om extra medel till 

en bostadskonsulent för socialt stöd till nyanlända. Men för att 

skapa likvärdiga chanser och en chans att integreras i det svenska 

samhället krävs ett tydligt fokus på jobb och deltagande i samhället. 

I Älvsjö har vi ett varierat näringsliv med allt från kommunal 

förvaltning, barnomsorg, hotell, stjärnkrogar, pizzerior till 

föreningsliv.   Genom att inventera de nyanländas kompetenser och 

matcha dessa mot vad det lokala näringslivet har behov av kan vi 

skapa nätverk och möjlighet för integration. Förvaltningen har här 

möjligheten att verka som en brygga in i samhället och skapa 

förutsättningar för en god etablering. 

 

Företagsvänlighet 

Älvsjö är en stadsdel med stark tillväxt samtidigt som det finns en 

allt ökad köpkraft bland de boende. Detta skapa mer än goda 

förhållanden för företagsetableringar och utveckling av området 

vilket motverkar en sovstad. Men för att skapa ett blomstrande 

företagsliv som kan bidra till att utveckla stadsdelen krävs det även 

att detta blir en prioriterad fråga hos förvaltningen. Vi skulle därför 

önska en ökad dialog med lokala företagare men även att nya 

projekt och planeringar tar detta i hänsyn.  

 

Trafiken  

Trafiksituationen är på vissa håll i Älvsjö ett bekymmer. 

Älvsjövägen, Folkparksvägen, Vantörsvägen och Svartlösavägen är 

exempel på hårt trafikerade vägar med många människor i rörelse 

och där det kan komma att behövas ytterligare åtgärder för ökad 

säkerhet åt framförallt gående och cyklister. Vi tror att det skulle 
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behöva göras en övergripande analys av trafikflöden, 

trafiksäkerhetsåtgärder, och dess konsekvenser avseende hela 

Älvsjö. Förvaltningen måste vara pådrivande och initiativtagande i 

en sådan fråga.   

 

Älvsjö servicehus 

Vi vill se en översyn av organisation och arbetssätt på Älvsjö 

servicehus m.m. Vi som fritidspolitiker har börjat få oroande 

signaler från de boende och ett skyndsamt agerande från 

förvaltningen är att föredra.  
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§ 7 
Förordnande enligt LVU 

Dnr 1.1.111-2018 

 

Beslut 

1. Stadsdelsnämnden förordnar enhetschef Cecilia Wahlgren 

att begära polishandräckning enligt 43 § 1 st 2 p. LVU.  

2. Tidigare förordnande av avdelningschef Göran Sjödin att 

begära polishandräckning enligt 43 § 1 st 2 p. LVU upphör 

att gälla. 

 

Beslut om polishandräckning anmäls och protokollförs till 

stadsdelsnämndens sociala delegation, vars protokoll i sin helhet 

anmäls till stadsdelsnämnden.  

Ärendet 

Rätt att begära polishandräckning enligt LVU för att genomföra 

beslut om vård eller omhändertagande kan inte delegeras. Istället 

kan nämnden förordna namngivna förtroendevalda eller 

tjänstepersoner rätt att fatta sådana beslut.  

 

Cecilia Wahlgren har nyligen tillträtt sin tjänst som enhetschef på 

enheten för barn och familj och föreslås förordnas rätt att begära 

polishandräckning. Tidigare förordnande av Göran Sjödin föreslås 

samtidigt upphöra att gälla. 

Stadsdelsförvaltningen hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

daterat 3 september 2018. 

Beslutsgång 

Ordförande yrkar bifall till förvaltningens förslag till beslut. 
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§ 8 
Uppföljning av Kristallgårdens vård- och omsorgsboende 
och korttidsvård 

Dnr 1.2.1.279-2018 
 

Beslut 

Stadsdelsnämnden godkänner uppföljning av Kristallgårdens vård- 

och omsorgsboende och korttidsvård.  

 

Reservation från Johan Nilsson med flera (M), Inger Swahn (L), 

Evy Kjellberg (C) och Lolita Lovén Johnsen (KD) till förmån för 

eget förslag till beslut. 

 

Ärendet 

Under våren 2018 genomfördes en uppföljning av Kristallgårdens 

vård- och omsorgsboende och korttidsvård med anledning av de 

brister som identifierades vid uppföljningen 2017. Uppföljningen 

visar att boendet och korttidsvården till stor del följer kraven i avtal, 

lagar och föreskrifter och har därigenom de förutsättningar som 

krävs för en god och säker verksamhet. 

 

Årets uppföljning visar att några avvikelser/brister åtgärdats men 

även att vissa kvarstår. För att säkerställa att avvikelserna/bristerna 

blir åtgärdade kommer dessa att följas upp vid nästa års 

verksamhetsuppföljning.  

 

Stadsdelsnämnden har redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat 

6 september 2018. 

Förslag till beslut från (M), (L) och (C) med ersättaryttrande 

från (KD) 

Johan Nilsson med flera (M), Inger Swahn (L) och Evy Kjellberg 

(C), med ersättaryttrande från Lolita Lovén Johnsen (KD), yrkade 

bifall till eget förslag till beslut enligt nedan. 

1. Förvaltningens förslag till beslut godkänns i huvudsak,  

2. Återrapportering om brister som kvarstått sedan tidigare ska 

ske till stadsdelsnämnden senast 31 januari 2019.  

3. Samt därutöver anföra följande. 

 

Det är viktigt att upprätthålla en god kvalitet för våra brukare. Vi 

kan inte kompromissa med kvaliteten eller låta brister i kvaliteten 

fortgå. Det förvånar oss att vissa brister inte åtgärdats efter förra 

årets uppföljning. Speciellt tycker vi att avsaknad av rutiner för 

bland annat brott mot den enskilde (Älvsjö Servicehus) eller brister 
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i dokumentation i journalföring (Kristallgården) är extra 

anmärkningsvärt. De kvarstående brister som förvaltningen 

observerat måste snarast åtgärdas. Här bör insatser omgående sättas 

in och återredovisning ske till nämnden per omgående, dock senast 

31 januari 2019.  

 

Beslutsgång 

Ordförande yrkar bifall till förvaltningens förslag till beslut. 

Ordförande ställde förslagen mot varandra och förklarade att 

nämnden beslutat att bifalla förvaltningens förslag till beslut. Johan 

Nilsson med flera (M), Inger Swahn (L), Evy Kjellberg (C) och 

Lolita Lovén Johnsen (KD) reserverade sig mot beslutet till förmån 

för eget förslag till beslut.   
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§ 9 
Uppföljning av entreprenadavtal för Kristallgårdens vård- 
och omsorgsboende 
Dnr 1.2.1.155-2018 

Beslut 

Stadsdelsnämnden godkänner uppföljning av entreprenadavtal för 

Kristallgårdens vård- och omsorgsboende.  

 

Ärendet 

Kristallgårdens vård- och omsorgsboende drivs på entreprenad av 

Vardaga Äldreomsorg AB enligt avtal sedan 1 november 2010.  

 

I mars 2018 genomfördes en avtalsuppföljning som visar att 

flertalet brister från förra årets uppföljning av aktiviteter och 

utevistelse har åtgärdats. Individuella aktiviteter utförs ännu inte 

alltid enligt avtal. Aktiviteterna behöver i större utsträckning 

anpassas efter boendes individuella förutsättningar, behov och 

önskemål.   

 

Förvaltningen konstaterar att Vardaga Äldreomsorg AB följer 

gällande avtal på övriga punkter.  

 

Avtalet löper ut den 31 oktober 2019. Fram till dess kommer 

förvaltningen att göra regelbundna verksamhetsbesök för att 

säkerställa att entreprenören följer avtalet fram till avtalsperiodens 

slut.  

 

Stadsdelsnämnden har redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat 

3 september 2018. 

Beslutsgång 

Ordförande yrkar bifall till förvaltningens förslag till beslut. 
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§ 10 
Uppföljning av Älvsjö servicehus  
Dnr 1.2.1.277-2018 

Beslut 

1. Stadsdelsnämnden godkänner uppföljningen av Älvsjö 

servicehus.  

2. Stadsdelsnämnden begär in en åtgärdsplan. 

 

Reservation från Johan Nilsson med flera (M), Inger Swahn (L), 

Evy Kjellberg (C) och Lolita Lovén Johnsen (KD) till förmån för 

eget förslag till beslut. 

 

Ärendet 

Älvsjö servicehus drivs i egen regi av Älvsjö stadsdelsnämnd. I juni 

2018 genomfördes den årliga verksamhetsuppföljningen av 

servicehuset.  

 

Årets uppföljning visar att utföraren till viss del följer kraven i 

avtal, lagar och förskrifter. För att servicehuset ska ha de 

förutsättningar som krävs för en god och säker verksamhet behöver 

utföraren åtgärda identifierade avvikelser/brister innan årets slut. 

Identifierade avvikelser/brister gäller bland annat  

ekonomi och administration, processer och aktiviteter, riskanalys, 

samverkan, avvikelsehantering, egenkontroll och vissa 

rutiner/dokument. 

 

Bristerna ska vara påbörjade i december 2018 och åtgärdade våren 

2019. För att säkerställa att bristerna blir åtgärdade kommer 

återkommande uppföljningar att göras.  

 

Stadsdelsnämnden har redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat 

6 augusti 2018. 

Förslag till beslut från (M), (L) och (C) med ersättaryttrande 

från (KD) 

Johan Nilsson med flera (M), Inger Swahn (L) och Evy Kjellberg 

(C), med ersättaryttrande från Lolita Lovén Johnsen (KD), yrkade 

bifall till eget förslag till beslut enligt nedan. 

1. Förvaltningens förslag till beslut godkänns i huvudsak,  

2. Återrapportering om brister som kvarstått sedan tidigare ska 

ske till stadsdelsnämnden senast 31 januari 2019.  

3. Samt därutöver anföra följande. 
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Det är viktigt att upprätthålla en god kvalitet för våra brukare. Vi 

kan inte kompromissa med kvaliteten eller låta brister i kvaliteten 

fortgå. Det förvånar oss att vissa brister inte åtgärdats efter förra 

årets uppföljning. Speciellt tycker vi att avsaknad av rutiner för 

bland annat brott mot den enskilde (Älvsjö Servicehus) eller brister 

i dokumentation i journalföring (Kristallgården) är extra 

anmärkningsvärt. De kvarstående brister som förvaltningen 

observerat måste snarast åtgärdas. Här bör insatser omgående sättas 

in och återredovisning ske till nämnden per omgående, dock senast 

31 januari 2019.  

 

Beslutsgång 

Ordförande yrkar bifall till förvaltningens förslag till beslut. 

Ordförande ställde förslagen mot varandra och förklarade att 

nämnden beslutat att bifalla förvaltningens förslag till beslut. Johan 

Nilsson med flera (M), Inger Swahn (L), Evy Kjellberg (C) och 

Lolita Lovén Johnsen (KD) reserverade sig mot beslutet till förmån 

för eget förslag till beslut.   
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§ 11 
Upprustning av lekparken Apelsinen 
Genomförandebeslut  
Dnr 3.1.301-2018 

Beslut 

Stadsdelsnämnden godkänner genomförandet av lekparken 

Apelsinens upprustning enligt förvaltningens förslag till en total 

investeringskostnad om 8,6 miljoner kronor. 

 

Ärendet 

Apelsinen är en stor lekpark i Solberga som ligger i ett parkstråk 

omgiven av flerfamiljshus och förskolor. Lekparken är sliten och 

både utrustning och växtlighet är i behov av upprustning. Under 

2017 samlade stadsdelsförvaltningen in invånarnas önskemål. De 

handlade bland annat om roligare lekutrusning och aktiviteter för 

olika åldrar, åtgärder för att minska olovlig biltrafik och öka 

tryggheten kvällstid. Utifrån detta har förvaltningen tagit fram ett 

program för en roligare, finare, grönare och tryggare lekpark. 

 

Kostnaden för upprustningen beräknas av stadsdelsförvaltningen till 

8,6 miljoner kronor varav 7 miljoner kronor har beviljats som 

parkinvesteringsmedel och 1,6 miljoner kronor har beviljats som 

trygghetsmedel. 

 

Stadsdelsnämnden har redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat 

12 september 2018. 

Beslutsgång 

Ordförande yrkar bifall till förvaltningens förslag till beslut. 
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§ 12 
Läsdelegationens betänkande Barns och ungas läsning – 
ett ansvar för hela samhället  
Svar på remiss från kommunstyrelsen, KS 2018/1167  
Dnr. 1.5.1.285-2018 

Beslut 

1. Stadsdelsnämnden godkänner förvaltningens tjänsteut-

låtande och överlämnar det till kommunstyrelsen som svar 

på remissen. 

2. Paragrafen justeras omedelbart. 

 

Ärendet 

Förvaltningen bedömer att Läsdelegationens förslag bidrar till att 

stärka och utveckla unga barns språkutveckling och ser därmed  

positivt på delegationens förslag.  

 

Förslaget stämmer även överens med de förtydliganden om 

läsfrämjande och språkutvecklande arbetet som gjorts i den nya 

läroplan för förskolan som blir gällande från och med 1 juli 2019.  

 

Stadsdelsnämnden har redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat 

10 september 2018. 

Beslutsgång 

Ordförande yrkar bifall till förvaltningens förslag till beslut. 
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§ 13 
Inkomna handlingar, klagomål och synpunkter 

Dnr. 1.6.84-2018 

 

Beslut 

Stadsdelsnämnden uppdrar åt förvaltningen att vidta de åtgärder 

som kan föranledas av de inkomna skrivelserna och protokolls-

utdragen. 

Ärendet 

Förteckning över inkomna ärenden, klagomål och synpunkter under 

perioden 9 augusti 2018 till och med 11 september 2018 anmäls. 
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§ 14 
Protokoll från funktionshinderrådet 

Beslut 

Stadsdelsnämnden lägger protokollet till handlingarna. 

 

Protokoll från funktionshinderrådet daterat 19 september 2018 

anmäls. 
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§ 15 
Protokoll från pensionärsrådet 

Beslut 

Stadsdelsnämnden lägger protokollet till handlingarna. 

Ärendet 

Protokoll från pensionärsrådet daterat 20 september 2018 anmäls. 
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§ 16 
Protokoll från förvaltningsgruppen 

Beslut 

Stadsdelsnämnden lägger protokollet till handlingarna. 

Ärendet 

Protokoll från förvaltningsgruppen daterat 20 september 2018 

anmäls. 
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§ 17 
Information från förvaltningen 

 

Anne-Marie Tingeborn, stadsdelsdirektör, informerar om följande.  

 

 Det finns en ny illegal bosättning vid Diamantbacken.  

 

 Förvaltningen har bett trafikkontoret se över situationen med 

fontänen vid Älvsjö torg samt se över skötseln av 

Kristalltorget. Trafikkontoret ska också förbättra 

bullerplanket längs Älvsjövägen.  

 

 Förvaltningen har fått mobila ordningsvakter. Ett 

informationsblad har delats ut till nämnden. 

Ordningsvakterna har bjudits in för att informera 

medarbetare på förvaltningen.  

 

 Nämndens kommande sammanträde äger rum på 

Långbrodalsskolan.  

 

 Trots den mycket varma sommaren har verksamheterna 

fungerat bra.  

 

 Rödkulla förskola har haft problem med vattenskador. 

Verksamheten flyttade tillfälligt till en av SISAB:s 

paviljonger.  
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§ 18 
Frågor från nämnden 

 

Anna Engelbert (L) ställer en fråga kring den soptunna som 

placerats vid fontänen på Älvsjö torg och ber förvaltningen ta med 

sig frågan till trafikkontoret.  

Anna Engelbert (L) ställer även en fråga kring rykten om att 

rivningen av Älvsjö värdshus. Tommy Zakrisson (MP) önskar att 

nämnden får tillfälle att yttra sig i frågan innan 

stadsbyggnadskontoret fattar ett beslut. Elisabet Tullgren, 

avdelningschef, ber att få återkomma med mer information vid 

tvärpolitiska gruppens möte nästa vecka.  
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§ 19 
Protokoll från sociala delegationen 

 

Beslut 

Stadsdelsnämnden lägger protokollen till handlingarna. 

Ärendet 

Protokoll från sociala delegationen daterat 30 augusti, 20 september 

och 25 september 2018 anmäls. 


